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托 盘 天 平 说 明 书 

使 用 与 保 养 方 法 

⒈ 使用天平时，应将其放在平面工作台上。 

⒉ 将游码移至标尺左端“0”点上：指针应对准刻度盘的

中线，否则需旋动杠杆上的平衡螺母来调节平衡。 

⒊ 右盘放砝码，左盘放需秤量物。并尽量把物品及砝码

放在称盘中央。 

⒋ 天平与砝码应妥善保管，不得置于易受潮湿氧化之处，

并避免沾着酸碱油脂。 

⒌ 天平及砝码应经常保持干燥清洁，使用前需用软刷拂

抹清洁，使用后应检查天平和砝码，并及时将其放入

盒中。 

⒍ 天平与砝码如发生损坏、氧化及重量有疑问时应送制

造厂或修理部门检查，合格后方可使用。 

 

性  能  指  标 

 

 

 

型号 最大称量（g） 最小分度值（g） 标尺最大称量（g） 

C6224-01 100 0.1 0.1 

C6224-02 200 0.2 0.2 

C6224-03 500 0.5 0.5 

  C6224-04 1000 1.0 1.0 

  C6224-05 2000 2.0 2.0 

  C6224-06 5000 5.0 5.0 

 

 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  BALANCE INSTRUCTIONS 

THE METHODS OF USE AND MAINTAIN 

⒈ Use it at ordinary times, should put on the plane working bench. 

⒉ The yard should be moved to the scale Zuo“0”：The guideline should be 

aimed at and mark the center line of head to mark the balance, otherwise 

should fasten and move the balance nut on levers, Regulate the balance. 

⒊ right set free weight by one, left sat free and take the things of balance by 

one, Try one’s best at article and weight set free at pan of central. 

⒋ balance and weight custody properly, Can’t put it in the place easy to make 

moist oxidizing, and avoid dipping in the sour alkali oil. 

⒌ The balance and weight should often keep dry and clean, must be by 

brushing and stroke wiping clean softly before using, Should check the 

balance and weight once after using, and hide and enter in the box 

promptly.  

⒍ If Balance and weight are damaged, oxidized and there is a problem of the 

weight, should be sent to the factory or the department of repair, Qualified 

to afterwards can use. 

PERFORMANCE DATA 

MODEL CAPACITY（g） DIVISION（g） SENSITIVITY（g） 

C6224-01 100 0.1 0.1 

C6224-02 200 0.2 0.2 

C6224-03 500 0.5 0.5 

  C6224-04 1000 1.0 1.0 

  C6224-05 2000 2.0 2.0 

  C6224-06 5000 5.0 5.0 
 

 


